

Smart Watch User Manual

Product Overview

This smartwatch supports time display, alarm setting, remote camera control, Bluetooth music playback, message notifications, sedentary reminders, sleep monitoring, exercise tracking, phone finding, voice assistant, step counting, heart rate health tracking, blood pressure health tracking, blood oxygen health tracking, multiple watch face displays, multi-language settings, water intake reminders, factory reset, version information, watch finding, QR code scanning, brightness adjustment, and is compatible with both iOS and Android systems. For more features, please link to the APP.

Packaging List

Smartwatch Head × 1

Smartwatch Band × 1 pair

Charging Cable × 1

Instruction Manual × 1

Basic Operation Guide

2. Power On/Off

Power On - Press and hold the side button for 3 to 5 seconds until the screen lights up. There are two buttons; press and hold either the top or bottom one for 3 to 5 seconds.

Power Off - Enter the settings menu and select "Power Off", or press and hold the side button for 3 to 5 seconds and select "Power Off".

1. First Use

Charging Activation - Charge using a regular charger. Connect the charging cable to the charging port on the back of the watch and charge it to over 50%. This will ensure better performance.

Power On - Press and hold the side button for 3-5 seconds until the screen lights up. There are two buttons; press and hold either the top or bottom button for 3-5 seconds.

Power Off - Enter the settings menu and select "Power Off" or press and hold the side button for 3-5 seconds to select "Power Off".

Download App - The smartwatch comes with a default QR code for the app. Use Google Chrome to scan and download the app. Downloading the app and successfully linking it will enable better use of the smartwatch.

Device Binding - Download the app on your phone - Open the app - Register/Login or directly enter - Click on "Me" - Click on "Add Settings" - Search for the Bluetooth name - On the smartwatch, view the version information to find the Bluetooth name - Match the smartwatch's Bluetooth on your phone - Complete the Bluetooth pairing.

For using the smartwatch's Bluetooth call function - On the smartwatch, go to "Bluetooth Call" - Turn on Bluetooth call - On your phone, go to "Settings" - "Bluetooth" - Match the smartwatch's Bluetooth - Complete the Bluetooth pairing.

Completing the pairing twice will result in better performance.

- Function Usage Instructions

Changing the Watch Face

Method 1: Long press the current watch face - slide left or right to select a new one - click to confirm.

Method 2: Download the APP - go to the Watch Face Market - download and synchronize with the smart watch. You can also synchronize your own photos.

Health Monitoring

Heart Rate Detection - Blood Oxygen Detection - Blood Pressure Monitoring

Swipe down from the main interface to enter the function list - Select heart rate detection - blood oxygen detection - blood pressure monitoring - Keep still for 15-30 seconds to obtain data (This data is only for reference as a consumer electronic product and cannot be compared with medical devices)

Exercise mode

Enter the exercise menu - select running - cycling - walking and other modes - click - start - record data.

Link to the APP - the mobile phone has an exercise menu function, allowing you to view the exercise trajectory.

Message Reminders

In the APP, go to "Message Notifications" - select the social/communication apps you want to sync - enable message notifications on your smartwatch. When a message arrives on your phone while the screen is off, the smartwatch will automatically vibrate to alert you.

Frequently Asked Questions

The device won't power on.

When you receive the smartwatch, start charging it with a regular charger that has a 5V current. Most chargers have a 5V current. Power banks usually don't provide a 5V current and thus cannot charge the smartwatch properly. The charging icon will appear after 1-5 minutes of charging. The smartwatch can be used normally after 5-30 minutes of charging. It takes about 3 hours to fully charge.

Unable to connect to the phone

Make sure Bluetooth is on and the device is within 10 meters - View the QR code on the smartwatch - Download the QR code to the APP - In the APP - Add device - Smartwatch - Check the version number - Find the Bluetooth name - Add the smartwatch Bluetooth in the phone APP - Complete the Bluetooth matching

The Bluetooth call function cannot be used. First, complete the Bluetooth pairing as described above - Step 2 - Smartwatch - Bluetooth call - Turn on the Bluetooth call switch - Phone - Settings - Bluetooth - Pair the smartwatch for Bluetooth call - Complete the Bluetooth call pairing.

Data is not synchronized.

Check if the APP is running in the background and if the network connection is normal.

Manually pull down the APP interface to synchronize data.

Confirm whether the device has been connected all the time. If there is a Bluetooth disconnection or the smartwatch is turned off during the process, there will be no data during the period of disconnection or when the smartwatch is off.

The touchscreen is unresponsive.

Remove the screen protector or wipe off any water stains on the screen.

Restart the device - restore factory settings.

Battery life of smartwatches

This product uses polymer lithium batteries that can be recharged multiple times and used in a discharge cycle. First, the charging time is up to 3 hours. Brightness of the smartwatch, constant display, and activation of the sports mode will all reduce the battery life of the smartwatch.

Continuous Bluetooth calls and Bluetooth music playback or activation of the sports mode can be used for 5 to 8 hours.

Normal activation of Bluetooth connection can be used for 1 to 3 days.

Turning off the Bluetooth connection can be used for 3 to 7 days.

Compatibility issues

Confirm the supported mobile phone system versions of the watch (such as iOS 12+ or Android 8+)

Precautions

Waterproof level - Supports IP67 waterproofing (Do not wear while swimming - as salt water and warm water in the sea can severely damage the smartwatch. Do not wear while taking a bath - as hot water and steam can severely damage the smartwatch.)

Avoid extreme environments - Do not expose the watch to temperatures below -10°C or above 60°C.

The test data for detection and tracking, heart rate test, blood pressure test, blood oxygen test, etc., cannot be compared with medical devices. This product is a consumer electronic device and is only for reference use.

الذكىة المراقبة مستخدم دليل

المنتج على عامة نظرة

،الخامل والتذكيرات ،الرسائل وإشعارات ،البلوتوث موسيقى وتشغيل ،بعد عن الكاميرا في والتحكم ،المنبه وإعداد ،الوقت عرض الذكي الاتصال هذا يدعم وتتبع ،الدم ضغط حالة وتتبع ،القلب ضربات معدل حالة وتتبع ،الخطوات وإعداد ،الصوت ومساعد ،الهاتف عن والبحث ،التريينات وتتبع ،النوم ومراقبة والبحث ،إصدار ومعلومات ،المصنع ضبط وإعادة ،الماء سحب وتذكيرات ،اللغات متعددة وإعدادات ،للساعة المتعددة العرض شاشات ،الدم في الأكسجين حالة يرجى ،الميزات من المزيد على للحصول .Android و iOS نظامي من كل مع متوافق وهو السموع وضبط ،السريعة الاستجابة رمز وفحص ،الساعة عن APP. إلى الربط

التعبئة قائمة

1. × السمارت رأس
- زوج 1 × باند سمارتواتش
1. × الكابل شحن
1. × التعليمات دليل

الأساسي التشغيل دليل

2. التشغيل إيقاف/التشغيل

السفلي أو العلوي الجزء على الاستمرار مع اضغط زران يوجد .الشاشة تضيء حتى ثوانٍ 5 إلى 3 لمدة الجانبي الزر على الاستمرار مع اضغط- تشغيل ثوانٍ 5 إلى 3 لمدة "التشغيل إيقاف" واختر ثوانٍ 5 إلى 3 لمدة الجانبي الزر على الاستمرار مع اضغط أو ،"التشغيل إيقاف" واختر الإعدادات قائمة إلى ادخل- التشغيل إيقاف

1. الأول الاستخدام

وهذا 50% من أكثر إلى بشحنه وقم الساعة من الخلفي الجزء في الشحن بمنفذ الشحن سلك بتوصيل قم .عادي شاحن باستخدام الشحن- الشحن تنشيط أفضل أداء سيضمن

لمدة السفلي أو العلوي الزر على الاستمرار مع اضغط زران يوجد .الشاشة تضيء حتى ثوانٍ 5-3 لمدة الجانبي الزر على الاستمرار مع اضغط- تشغيل ثوانٍ 5-3

"التشغيل إيقاف" لاختيار ثوانٍ 5-3 لمدة الجانبي الزر على الاستمرار مع اضغط أو "التشغيل إيقاف" واختر الإعدادات قائمة إلى ادخل- التشغيل إيقاف التطبيق تنزيل سيتمكن .وتنزيله التطبيق لمسح كروم جوجل استخدم .للتطبيق الافتراضي السريعة الاستجابة رمز مع الذكي البرنامج يأتي- التطبيق تنزيل للتطبيق الأفضل الاستخدام من بنجاح وربطه

ابحث- "إعدادات إضافة" على انقر- "أنا" على انقر- المباشر الإدخال أو الدخول تسجيل/التسجيل- التطبيق فتح- هاتفك على التطبيق تنزيل- الأجهزة ربط اقتران أكمل- هاتفك على بالبلوتوث الخاص بالبلوتوث طابق- البلوتوث اسم على للعثور الإصدار معلومات اعرض ،الذكي الرابط على- البلوتوث اسم عن البلوتوث

انتقل ،هاتفك على- البلوتوث مكاملة تشغيل- "البلوتوث اتصال" إلى انتقل ،الذكىة المحطة على- الذكىة بالمحطة الخاصة بالبلوتوث اتصال وظيفة لاستخدام البلوتوث اقتران إكمال- الذكىة المحطة بلوتوث مطابقة- "البلوتوث"- "الإعدادات" إلى

أفضل أداء إلى مرتين الاقتران إكمال سيؤدي

الوظائف استخدام تعليمات-

المراقبة وجه تغيير

للتأكيد انقر- جديدة ساعة لتحديد اليمين أو اليسار إلى الشريحة- الحالي الساعة وجه على طويلة ضغطة اضغط :1 الطريقة

بك الخاصة الصور مزامنة أيضًا يمكنك .الذكىة الساعة مع ومزامنة تنزيل- الوجه مراقبة سوق إلى الذهاب- APP تنزيل :2 الطريقة

الصحية الحالة رصد

الدم ضغط رصد- الدم في الأكسجين عن الكشف- القلب ضربات معدل عن الكشف

حافظ- الدم ضغط مراقبة- الدم في الأكسجين اكتشاف- القلب ضربات معدل اكتشاف حدد- الوظائف قائمة إلى للدخول الرئيسية الواجهة من لأسفل اسحب (الطبية بالأجهزة مقارنتها يمكن ولا استهلاكي إلكتروني كمنتج فقط مخصصة البيانات هذه) البيانات على للحصول ثانية 15-30 لمدة السرعة ثبات على

التدريب وضع

البيانات تسجيل- بدء- فوق انقر- الأوضاع من غيرها مشي- ركوب- تشغيل حدد- التمارين قائمة إلى ادخل

التمارين مسار بعرض لك يسمح مما ،التمارين قائمة وظيفة على المحمول الهاتف يحتوي- APP إلى وصلة

الرسائل تذكيرات

عندما .الذكي حسابك على الرسائل إخطارات مكن- مزامنتها تريد التي الإتصالية/الاجتماعية التطبيقات حدد- "الرسائل إخطارات" إلى انتقل ،التطبيق في .لتنبيهك تلقائيًا الذكي الزر سيهتز ،الشاشة إغلاق أثناء هاتفك على رسالة تصل

متكررة أسئلة

يعمل لا الجهاز

وبالتالي فولت 5 تيار عادة الطاقة بنوك توفر لا .فولت 5 تيار لديها الشواحن معظم فولت 5 بتيار مزود عادي بشاحن بشحنه ابدأ الذكي الجهاز تستلم عندما 30-5 بعد طبيعي بشكل سمارتواتش استخدام يمكن الشحن من دقائق 5-1 مرور بعد الشحن رمز يظهر .صحيح بشكل الذكي الجهاز شحن يمكنها لا .الكامل للشحن ساعات 3 حوالي يستغرق .الشحن من دقيقة

بالهاتف الاتصال أستطيع لا

التطبيق إلى السريعة الاستجابة رمز تنزيل- الذكي التطبيق على السريعة الاستجابة رمز عرض- أمتار 10 نطاق في والجهاز البلوتوث تشغيل من تأكد البلوتوث مطابقة إكمال- التطبيق الهاتف في الذكي البلوتوث إضافة- البلوتوث اسم على العثور- الإصدار رقم من التحقق- جهاز إضافة- التطبيق في- البلوتوث اتصال مفتاح تشغيل- البلوتوث اتصال- 2 الخطوة- أعلاه موضح هو كما البلوتوث إقران إكمال ،أولاً البلوتوث استدعاء وظيفة استخدام يمكن لا .البلوتوث مكاملة إقران إكمال- البلوتوث لمكاملة الذكي الاتصال إقران- البلوتوث- الإعدادات- الهاتف-

.متزامنة غير البيانات

طبيعياً الشبكة اتصال كان إذا وما الخلفية في يعمل التطبيق كان إذا مما تحقق

البيانات لمزامنة لأسفل التطبيق واجهة اسحب

فترة خلال بيانات هناك تكون فلن ،العملية أثناء الذكي التشغيل إيقاف تم أو للبلوتوث فصل هناك كان إذا .الوقت طوال متصلاً الجهاز كان إذا مما تأكد .الذكي التشغيل إيقاف يتم عندما أو الانفصال

تستجيب لا للمس شاشة

الشاشة على ماء بقع أي امسح أو الشاشة وافي انزع

.المصنع إعدادات استعادة- الجهاز تشغيل إعادة

الأذكاء بطارية حياة

.ساعات 3 إلى تصل الشحن مدة ،أولاً .تفريغ دورة في واستخدامها مرات عدة شحنها إعادة يمكن التي البوليمر من الليثيوم بطاريات المنتج هذا ويستخدم .الذكي للتوصيل البطارية عمر من ستقل كلها الرياضي الوضع وتنشيط الثابت والعرض الذكي التوصيل سطوع إن

.ساعات 8 إلى 5 لمدة الرياضي الوضع تنشيط أو البلوتوث موسيقى وتشغيل المستمرة البلوتوث مكالمات استخدام يمكن

.أيام 3 إلى 1 لمدة البلوتوث لاتصال العادي التنشيط استخدام يمكن

.أيام 7 إلى 3 لمدة البلوتوث اتصال تشغيل إيقاف يمكن

التوافق مشكلات

أو مثل) المحمول الهاتف نظام يدعمها التي الساعة إصدارات بتأكيد قم

احتياطات

الملابس ترتدي لا .بشدة تضر أن يمكن البحر في الدافئة والمياه المالحة المياه لأن- السباحة أثناء تبلى لا) للماء مقاومة IP67 يدعم- للماء المضاد المستوى .(الذكية بالملابس بالغاً ضرراً يلحق أن يمكن والبخار الساخن الماء لأن- الاستحمام أثناء

.60°C فوق أو 10- من أقل حرارة لدرجات الساعة تعرض لا- المتطرفة البيئات تجنب

بالأجهزة ،ذلك إلى وما ،الدم في الأكسجين واختبار الدم ضغط واختبار القلب ضربات معدل واختبار والتتبع بالكشف الخاصة الاختبار بيانات مقارنة يمكن ولا .كمراجع للاستخدام فقط وهو استهلاكي إلكتروني جهاز هو المنتج هذا .الطبية